
 

 

Zápis č. 01/2025 

z jednání Rady JmKO ČUS, konané dne 8.4.2025 ve 15:00h v Brně, Vídeňská 9 

 

Přítomni: Vojtěch Bártek, Petr Šíma, Zdeněk Kolesa, Jiří Moudrý, Stanislav Němec, František 

Stejskal, Jan Macharáček, Jozef Regec, Jiří Zorník 

Omluveni: Jozef Regec, Štěpán Říha, Petr Vrážel 

 

Revizní komise: Jana Kavanová, Kamila Benčová 

Hosté: Jakub Koudelka – referent krajského Servisního centra sportu JmKO ČUS; Zdeněk 

Veselý – předseda OS ČUS Blansko, Patrik Šilhánek 

 

Jednání zahájil a řídil předseda JmKO ČUS p. Vojtěch Bártek dle následujícího programu: 

1. Úvod 

2. Aktuální informace ČUS 

3. Výsledek hospodaření roku 2024 

4. Návrh rozpočtu na rok 2025 

5. Memorandu s Jm krajem 

6. Anketa Sportovec roku 2024 – zhodnocení 

7. Příprava volební VH 

8. Různé, diskuse 

 

1) Úvod 

Pan předseda Vojtěch Bártek zahájil jednání Krajské rady JmKO ČUS, přivítal přítomné a 

konstatoval, že rada je usnášeníschopná.  

 

2) Aktuální informace ČUS 

Jakub Koudelka zdůraznil nutnost semknutí okresů. ČUS má jedinečnou strukturu, okresní 

servisní centra jsou v přímém kontaktu s TJ/SK a naše poradenství je pro ně nepostradatelné. 

 

3) Výsledek hospodaření roku 2023 

P. Koudelka krátce komentoval výsledky hospodaření JmKO ČUS za rok 2024. 

 

4) Návrh rozpočtu na rok 2024  

P. Koudelka krátce komentoval návrh rozpočtu JmKO ČUS na rok 2025. 

 

5) Memorandu s Jm krajem  

Jakub Koudelka popsal, jak postupují práce na pasportu sportovišť a uvedl, že budou probíhat 

ve čtyřech fázích – nejprve pasport sportovišť ve vlastnictví a ve správě klubů do sdružených 

v ČUS, potom budou následovat krajská a obecní sportoviště (což jsou zejména školy) a dále 

potom sportoviště spolku nesdružených v ČUS. 

 

6) Anketa Sportovec roku 2024 – zhodnocení 

Jakub Koudelka kladně ohodnotil všechny galavečery uspořádané v okresech 

 



 

 

7) Příprava volební VH 

P. Bártek informoval přítomné, že je nutné svolat volební valnou hromadu, protože stávajícím 

členům končí funkční období 15.6.2025. 

 

Přítomní se shodli na datu VH pondělí 16.6.2025 v 15h v zasedací místnosti haly Morenda. 

Předseda V. Bártek dal o návrhu hlasovat. Všichni přítomní souhlasili. 

 

Místopředseda Petr Šíma navrhl současného předsedu Vojtěcha Bártka, aby se ujal řízení VH. 

Předseda V. Bártek souhlasil a dal o návrhu hlasovat. Přítomní souhlasili. 

 

Svolavatelem valné hromady je Krajská rada, která je povinna určit kvórum pro počet 

delagátů z řad svazů a okresů. Kvórum bylo určeno takto: 19 svazů, 7 okresů po třech 

zástupcích, tj. celkem 21.  

Předseda V. Bártek dal o návrhu hlasovat. Všichni přítomní souhlasili. 

 

Program jednání – standartní program s rozšířením o volby 

 

1. Zahájení valné hromady  

2. Schválení programu, jednacího a volebního řádu VH 

3. Volba návrhové, mandátové a volební komise VH, volba ověřovatele zápisu 

4. Zpráva o činnosti JmKO ČUS  

5. Zpráva o hospodaření za rok 2024 a návrh rozpočtu na rok 2025 

6. Zpráva Revizní komise 

7. Volba předsedy, členů Krajské rady a Revizní komise 

8. Diskuse 

9. Návrh usnesení valné hromady  

10. Závěr 

 

 

Pozvánku připraví sekretariát JmKO ČUS a rozešle. 

 

8) Různé, diskuse 

 

Po krátké diskusi pan předseda Vojtěch Bártek poděkoval přítomným za účast a jednání KR 

ukončil. 

 

 

 

 

Vojtěch Bártek – předseda 

 

V Brně dne 8.4.2025 

Zapsal: Jakub Koudelka 


